



Recommendation to be presented at the Consultative Committee
=====

Le C.I.P.M. émet le voeu que le dépôt des produits de déchet des industries atomiques dans les eaux marines ne puisse plus relever d'initiatives privées ou nationales, mais fasse l'objet d'une réglementation internationale qui devrait en limiter rigoureusement l'importance, en préciser les modalités, et en assurer le contrôle.

The I.C.E.S. express the wish that the depositing of waste products from the atomic industries in the marine waters should no longer be left to voluntary or national effort but should be brought under international regulation which should rigorously limit the quantity, specify the manner and should be controlled.

Le Conseil souhaite vivement que la ou les commissions s'occupant de la destinée des déchets atomiques comprennent des océanographes tant biologistes que physiciens.

The Council strongly recommend that the commission or commissions attending to the disposal of the atomic waste products comprises oceanographers, as well biologists as physicists.
